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PROTOKÓŁ Nr  V /2015 

z IV  sesji  VII kadencji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 16 marca 2015 r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta :  21 radnych.  Obecnych: 20 radnych. Nieobecny radny:  Jacek Lesiuk.  

Sesja rozpocz ęła si ę o godz.9:00. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− stwierdziła wymagane kworum i otworzyła sesję, proponując na wniosek Burmistrza wykreślenie  

z porządku obrad punktów dotyczących regulaminów rad siedli: 

− pkt. 20 Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Zachód II, 

− pkt. 22 Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Mierosławskiego-Wiatraczna, 

− pkt. 23 Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Wodociągowa-Rzeczna, 

− pkt. 25 Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Kopernika-Winniczna, 

− pkt. 26 Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Centrum, 

− pkt. 27 Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Mickiewicza-Chełmińska, 

− pkt. 28 Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Szczecińska-Gdańska 

− proponując również dodanie jako ostatniego punktu uchwałodawczego zatytułowanego: „Uchwała  

w sprawie zmiany uchwały Nr  LIV/490/2014 Rady Miasta Szczecinek z dnia 30 października 2014 roku  

w sprawie zmiany uchwały  Nr LII/473/2014 Rady Miasta Szczecinek z dnia 9 września 2014 roku  

w sprawie zasad wynajmowania lokali  i pomieszczeń tymczasowych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu  Miasta Szczecinek”, 

− poinformowała, że po przyjęciu zmiany porządek sesji będzie miał 29 punktów, 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do przegłosowania zaproponowanych zmian porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła zaproponowane zmiany  

w porządku obrad. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przedstawiła porządek sesji po zmianie:                                                                                                      

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miasta Szczecinek z dnia 15.01.2015r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2015 rok.  

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2015-2025. 

5. Uchwała w sprawie przyjęcia programu regionalnej pomocy inwestycyjnej dla przedsiębiorców na terenie 

miasta Szczecinek.  

6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały  Nr LIII/546/10 Rady Miasta Szczecinek z dnia 8 listopada 2010r.  

w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu Szczecinek i jego jednostkom 

podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 

będzie pomoc publiczną (Dz.Urz. Woj. Zachodniopomorskiego Nr 119, poz.2275).  
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7. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr V/36/07 Rady Miasta Szczecinek z dnia 15 stycznia 2007r.  

w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa opłaty skarbowej, wyznaczenia inkasenta i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

8. Uchwała w sprawie wniesienia do Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Spółki z o.o. w Szczecinku wkładu rzeczowego (aportu) w formie nieruchomości 

stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości.  

10. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.  

11. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Szczecinek.  

12. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Szczecińska III” w Szczecinku.  

13. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Szkolna” w Szczecinku.  

14. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu „Kaszubska-I” w Szczecinku.  

15. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Szczecinek Nr XLII/389/2013 z dnia 16 grudnia 2013r. w 

sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na zadania z zakresu ograniczenia niskiej emisji 

na terenie Miasta Szczecinek.  

16. Uchwała w sprawie regulaminu korzystania z Parku Miejskiego w Szczecinku.  

17. Uchwała w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta Szczecinek w 2015 roku.  

18. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015-2017.  

19. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Zachód I.  

20. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Koszalińska-Kołobrzeska.  

21. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Słowiańska-Łódzka.  

22. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Pilska-Raciborki.  

23. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Trzesieka.  

24. Uchwała w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania.  

25. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr  LIV/490/2014 Rady Miasta Szczecinek z dnia 30 października 

2014 roku w sprawie zmiany uchwały  Nr LII/473/2014 Rady Miasta Szczecinek z dnia 9 września 2014 

roku w sprawie zasad wynajmowania lokali  i pomieszczeń tymczasowych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu  Miasta Szczecinek.  

26. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

27. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek. 

28. Wnioski i zapytania radnych. 

29. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Protokół z sesji z dnia 15.01.2015r. został przez Radę Miasta przyjęty jednogłośnie 20 głosami „za”.  
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Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania  Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− omówił proponowane zmiany w budżecie omawiając poszczególne kwoty. 

 

Roman Matuszak radny: 

− wyjaśnił, że na posiedzeniu Komisji głosował za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, ale chce dopytać 

o kwotę 80tys.zł na realizację nowego zadania inwestycyjnego pn. „Wykonanie wiaty na Mysiej Wyspie - 

IV etap”; w programie Civitas Renaissance była ujęta realizacja zadania dotyczącego Mysiej Wyspy, 

− na Mysiej Wyspie nie ma stacjonarnego WC, uważa, że najpierw powinna być wykonana taka toaleta 

publiczna, a dopiero potem wiata, prosi o wyjaśnienie tej kwestii. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− stacjonarna toaleta na Mysiej Wyspie to element docelowy trwałej architektury tego miejsca, ale dopiero 

po wykonaniu wiaty, gdy będzie to elementem koncepcji kubaturowej, 

− kwota 80tys.zł na wiatę jest zgodna z koncepcją i planem zagospodarowania przestrzennego tego terenu, 

− wiadomo, że jest potrzeba wyższego standardu WC. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− przypomniał, że w 2012r. uchwalono plan zagospodarowania przestrzennego dla Mysiej Wyspy, w którym 

ujęto zapis, iż nakazuje się odprowadzanie ścieków sanitarnych do sieci kanalizacyjnej, 

− plan ten nakazuje jak najszybsze podłączenie WC do sieci kanalizacyjnej, 

− dziwnie będzie wyglądało, jak wybuduje się kolejną wiatę, dzięki czemu będzie więcej gości, ale będą 

musieli korzystać z TOY TOY-ów. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− budowa wiaty nie jest sprzeczna z planem zagospodarowania przestrzennego, plan mówi, że nie można 

ścieków odprowadzać do szamba, i to nie jest robione, 

− Zastępca Burmistrza już wyjaśnił, że obecnie wybudowanie toalety w miejscu TOY TOY-ów byłoby 

niezgodne z planem, obecnie nie ma potrzeby budowania budynku WC tylko po to, żeby zaspokoić 

postulat radnych opozycji, w przyszłości powstaną toalety o wyższym standardzie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− z wypowiedzi Burmistrza wynika, że nie ma ram czasowych, w których miałaby powstać nowa toaleta, 

− jest natomiast fakt, że kanalizacja wybudowana tam za ok. 600tys.zł obecnie pozostaje nieczynna. 
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Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− wyjaśnił, że sieć kanalizacyjna ma służyć nie tylko dla WC, ale także dla funkcjonującej w tamtym miejscu 

gastronomii i właśnie jest wykorzystywana przez obiekt gastronomiczny, to służy turystyce letniej. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− rozbudowa wiaty to IV etap inwestycji w celu uruchomienia drugiego punktu gastronomicznego, który 

również będzie odprowadzał ścieki do sieci kanalizacyjnej, dlatego to, co powiedział radny Roman 

Matuszak, iż sieć kanalizacyjna jest niewykorzystywana, jest nieprawdą. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− za pieniądze budżetowe jest wybudowana sieć kanalizacyjna, jest nakaz wynikający z planu, 

− jest XXI wiek i wymóg przyzwoitych warunków sanitarnych i toalet z prawdziwego zdarzenia. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny się myli mówiąc, że plan nakazuje odprowadzanie ścieków do kanalizacji, plan mówi jedynie, że  

nie można ich odprowadzać do szamba lub do gleby, to oznacza, że TOY TOY-e na Mysiej Wyspie mogą 

stać, ścieki z punktu gastronomicznego odprowadzane są do kanalizacji, 

− radny mówi nieprawdę albo tego nie rozumie. 

 

Roman Matuszak radny:   

− po wyjaśnieniach Burmistrza rozumie, że kanalizacja działa na potrzeby gastronomii, ale nie na potrzeby 

WC, uważa, że TOY TOY-e nie poprawiają standardu. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− to przemawia za tym, żeby wstrzymać się od poparcia uchwały. 

 

Marcin Kaszewski radny: 

− uważa, że to dziwne, iż radny zapowiada wstrzymanie się od głosu, chociaż na posiedzeniu Komisji  

nie było pytań ani uwag, chyba dlatego, że na Komisji nie ma kamer, a na sesji Rady Miasta są,  

− uważa, że to show. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− na dyskusję zawsze jest czas, tym bardziej, że po posiedzeniu Komisji pojawiły się nowe argumenty. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− upewniając się, że temat WC na Mysiej Wyspie został wyczerpany zapytała o zmniejszenie o 100tys.zł 

kwoty dotacji dla organizacji pozarządowych ? 

− zapytała również o zmniejszenie o kwotę 9.269,00 zł planowanych środków na utrzymanie rad osiedli ? 

− zapytała, czy zwiększenie środków dla ZGM TBS Sp. z o.o. dotyczy środków przekazywanych za 

pośrednictwem spółki dla Hospicjum ? jeśli tak, dlaczego idzie to przez spółkę ? 

− poprosiła o szczegóły ugody sądowej zawartej ze Zbigniewem Kowalczykiem – „KOWBUD”. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że w poprzednim roku, po konsultacjach z obsługą prawną Urzędu Miasta, środki dla Hospicjum 

także przekazano za pośrednictwem spółki ZGM, dopłata wiąże się z tym, że spółka poniesie przez to 

pewną stratę, zmniejszenie środków dla ngo dotyczy kwoty, która zostanie przekazana dla Hospicjum za 

pośrednictwem ZGM. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− odnośnie zawarcia ugody sądowej z firmą „KOWBUD” wyjaśnił, że dotyczy to termomodernizacji obiektów 

użyteczności publicznej, po rozstrzygnięciu przetargu zawarto umowę o wynagrodzenie ryczałtowe dla 

wykonawcy, przy odbiorze robót doszło do rozbieżności pomiędzy Miastem a wykonawcą co do remontu 

dachu, Miasto po zakończeniu inwestycji było niezadowolone z jakości robót tego wykonawcy i zleciło 

poprawki innej firmie, „KOWBUD” skierował pozew do sądu, przed którym po dokładnej analizie zawarto 

ugodę. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

Nr V/30/2015   
w sprawie dokonania zmian w bud żecie miasta Szczecinek na 2015 rok. 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania  Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę: 

Nr V/31/2015   

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2015-2025. 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr V/32/2015 

w sprawie przyj ęcia programu regionalnej pomocy inwestycyjnej dla p rzedsi ębiorców na terenie 

miasta Szczecinek. 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr V/33/2015   

w sprawie zmiany uchwały  Nr LIII/546/10 Rady Miast a Szczecinek z dnia 8 listopada 2010r. w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielan ia ulg w spłacie nale żności pieni ężnych 

mających charakter cywilnoprawny, przypadaj ących Miastu Szczecinek i jego jednostkom podległym 

oraz warunki dopuszczalno ści pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowi ć będzie 

pomoc publiczn ą (Dz.Urz. Woj. Zachodniopomorskiego Nr 119, poz.227 5). 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr V/34/2015 

w sprawie uchylenia uchwały Nr V/36/07 Rady Miasta Szczecinek z dnia 15 stycznia 2007r. w sprawie 

zarządzenia poboru w drodze inkasa opłaty skarbowej, wyz naczenia inkasenta i okre ślenia wysoko ści 

wynagrodzenia za inkaso. 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr V/35/2015   

w sprawie wniesienia do Zakładu Gospodarki Mieszkan iowej Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

Spółki z o.o. w Szczecinku wkładu rzeczowego (aport u) w formie nieruchomo ści stanowi ących 

własno ść Miasta Szczecinek. 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr V/36/2015     

w sprawie wyra żenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomo ści . 

Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

V/37/2015 

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 
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Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję.  

 

Edyta Wojnicz  Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr V/38/2015   

w sprawie  przyst ąpienia do sporz ądzenia studium uwarunkowa ń i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Szczecinek. 

Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję.  

 

Edyta Wojnicz  Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr V/39/2015   

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego 

„Szczeci ńska III” w Szczecinku. 

Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję.  

 

Edyta Wojnicz  Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− chodzi o uchwalenie tekstu jednolitego uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr V/40/2015   

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w s prawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Szkolna” w Szczeci nku. 

Ad.14. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję.  

 

Edyta Wojnicz  Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− chodzi o uchwalenie tekstu jednolitego uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr V/41/2015   

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w s prawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu „Kaszubska-I ” w Szczecinku. 

Ad.15. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję.  

 

Marek Ogrodzi ński  Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie, 

− omówił proponowane zmian. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił uwagę, że w granicach określonych kwotowo nie muszą odbywać się konkursy, ale musi być 

stosowany regulamin przyznawania dotacji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr V/42/2015   

w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Szczecinek Nr XLII/389/2013 z dnia 16 grudnia 2013r. w 

sprawie przyj ęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na zadani a z zakresu ograniczenia niskiej 

emisji na terenie Miasta Szczecinek. 

Ad.16. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 
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− otworzyła dyskusję.  

 

Marek Ogrodzi ński  Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie, 

− przedstawił propozycję zmiany w projekcie uchwały, polegającą na wykreśleniu w pkt 3 lit.f zwrotu „oraz 

spożywania napojów alkoholowych”, który jest już ujęty we wcześniejszej pozycji i stanowi powtórzenie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, w jaki sposób będzie egzekwowany zapis dotyczący zakazu przebywania w parku w stanie 

nietrzeźwym ? i kto będzie sprawdzał trzeźwość ? ile promili oznacza nietrzeźwość ? 

− uważa ten przepis za nieżyciowy. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprosił Komendanta Straży Miejskiej o ustosunkowanie się do tej uwagi, 

− wydaje mu się, że to zapis egzekwowalny. 

 

Grzegorz Grondys Komendant Stra ży Miejskiej w Szczecinku: 

− pow. 0,5 promila alkoholu we krwi oznacza stan nietrzeźwości, do badania służą alkomaty będące na 

wyposażeniu Straży Miejskiej oraz Policji, w tym zapisie chodzi chyba raczej o zachowanie niewłaściwe. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− to punkt problematyczny, alkohol można spożywać w restauracjach usytuowanych w parku, czyli  

w miejscach do tego przeznaczonych, po wyjściu z takiej restauracji aby się dostać do domu trzeba 

przejść przez park, jak dana osoba będzie miała przejść przez park, jeśli jest zakaz przebywania w parku 

po spożyciu alkoholu, to zapis nieżyciowy i nietrafny, powinno się go wykreślić. 

 

Marcin Bedka radny: 

− do zachowań zakłócających spokój w parku odnosi się już punkt „i” regulaminu, który w pełni wystarczy. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− uważa, że dyskusja zmierza w złym kierunku, ponieważ to są interpretacje radnych czysto indywidualne, 

− chodzi natomiast o ujęcie w ogólne ramy zapisów regulaminu w celu zapewnienia bezpieczeństwa  

w parku, w regulaminie są ujęte pewne zasady, podobnie jak w innych instytucjach posługujących się 

regulaminami, poza tym, jeśli ktoś przechodzi tylko przez park, to nie to samo, gdyby w nim przebywał. 

 

Janusz Rautszko radny; 

− uważa, że radny Marek Ogrodziński ma rację,  

− punkt „i”  dotyczy zachowania „na trzeźwo”, natomiast w omawianym punkcie „f” chodzi o przebywanie  

w parku w stanie nietrzeźwym, chodzi o przebywanie w parku, a nie o przechodzenie przez park, 

− proponuje więc pozostawienie tego zapisu, 
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− wskazał natomiast na błąd literowy w punkcie „h”, zamiast „uprawianie gier hazardowych” powinno być 

„uprawiania”. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− a jeśli ktoś będzie wracać z lokali usytuowanych w parku i zechce usiąść na ławce, to zapis regulaminu 

będzie miał już do niego zastosowanie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− jeśliby interpretować zapis w regulaminie, jak to sugeruje Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, to 

można byłoby to przyjąć. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał, jak często patrole Straży Miejskiej będą sprawdzać w parku kto jest trzeźwy, a kto nie ? 

− to zapis nieżyciowy i nieegzekwowalny, jest przeciwny temu zapisowi. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to zależy od tego, jak się zachowają kontrolujący, jeśli nie będą nadgorliwi, to w porządku, 

− chodzi o porządek i ład w parku, samo spanie na ławce nie wystarczy, nie będzie przesady, chodzi o to, 

aby w parku był spokój, jeśli Straż Miejska będzie interweniowała w sposób łagodny i kulturalny, to  

nie będzie nadużyć. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− chodzi o nie wprowadzanie nieżyciowych przepisów. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zapytała radnego, czy zgłasza formalną poprawkę ? 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zawnioskował o wykreślenie w punkcie 3 „f” zapisu: „przebywania w stanie nietrzeźwym”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania nad poprawką zgłoszoną przez radnego Jacka 

Pawłowicza. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 5 głosami „za”, przy 15 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

odrzuciła poprawkę zawnioskowaną przez radnego Jacka Pawłowicza. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

Nr V/43/2015 

w sprawie regulaminu korzystania z Parku Miejskiego  w Szczecinku. 

Ad.17. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję.  

 

Edyta Wojnicz  Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr V/44/2015 

w sprawie programu opieki nad zwierz ętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomno ści zwierz ąt na 

terenie Miasta Szczecinek w 2015 roku. 

Ad.18. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję.  

 

Grażyna Kuszmar  Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę: 

Nr V/45/2015 

w sprawie przyj ęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 20 15-2017. 

Ad.19. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję.  

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr V/46/2015 

w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Zachód I. 

Ad.20. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję.  

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr V/47/2015 

w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Koszali ńska-Kołobrzeska. 

Ad.21. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję.  

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr V/48/2015 

w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Słowia ńska-Łódzka. 

Ad.22. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję.  

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr V/49/2015 

w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Pilska-Raciborki.  

Ad.23. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję.  

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr V/50/2015 

w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Trzesieka. 

Ad.24. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję.  

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− wymienił odrębne obwody głosowania wskazane w uchwale. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr V/51/2015 

w sprawie utworzenia odr ębnych obwodów głosowania. 

Ad.25. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję.  

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 20 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr V/52/2015 

w sprawie zmiany  uchwały Nr LIV/490/2014 Rady Mias ta Szczecinek z dnia 30 pa ździernika 2014 roku 

w sprawie zmiany uchwały Nr LII/473/2014 Rady Miast a Szczecinek z dnia 9 wrze śnia 2014 roku  

w sprawie zasad wynajmowania lokali  i pomieszcze ń tymczasowych wchodz ących w skład 

mieszkaniowego zasobu  Miasta Szczecinek. 

 

Ad. 26. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

Roman Matuszak radny: 

− nawiązując do zarządzenia Burmistrza Miasta Nr 7/2015 zapytał, komu zostało powierzone zarządzanie 

Targowiskiem Miejskim? 

− nawiązując do zarządzenia Burmistrza Miasta Nr 31/2015 w sprawie ustalenia stawek czynszu w lokalach 

stanowiących mieszkaniowy zasób Miasta Szczecinek, zapytał jaki ustalono czynsz bazowy dla zasobów 

mieszkaniowych ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zarządzanie Targowiskiem powierzono dla PGK Sp. z o.o. w Szczecinku, 

− odnośnie czynszu bazowego poprosił o wyjaśnienie tej kwestii Prezesa ZGM. 

 

Tomasz Wełk Prezes ZGM TBS Sp. z o.o. w Szczecinku:  

− stawka bazowa to kwota 7,05zł obowiązująca od 01.07.2015r., 

− wzrost o 17gr, to stawka bazowa maksymalna, średni czynsz to ok. 82% w/w stawki. 

 

Ad.27. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

- uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.28. Wnioski i zapytania radnych. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła, aby wnioski i pytania zgłaszane przez radnych na sesji, przedłożyć dodatkowo na formularzu  

w Biurze Rady Miasta. 

 

Marcin Kaszewski radny: 

− chce podzielić się refleksją dotyczącą zbierania podpisów pod wnioskiem o przeprowadzenie referendum 

w sprawie  rozwiązania Straży Miejskiej w Szczecinku, ok. tygodnia temu dostał w nocy SMS, w którym 

napisano, że jako radny powinien zrobić porządek ze Strażą Miejską, bo jak nie to skończy „tam i tam”, 

− apeluje do radnych opozycji, aby zmienili swój sposób postępowania w sprawie zbierania podpisów. 

 

Marcin Bedka radny: 

− odnosząc się do wypowiedzi radnego Marcina Kaszewskiego wyjaśnił, że osoby zbierające podpisy  

nie mają wpływu na to, jak zachowają się dane osoby popierające wniosek o referendum, 
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− jeśli radny uważa, że zostało naruszane prawo powinien się zwrócić do policji i prokuratury, a nie do 

zbierających podpisy, ponieważ oni za to nie odpowiadają. 

 

Marcin Kaszewski radny: 

− poinformował, że był już w tej sprawie na policji, zwrócił uwagę, że radny Marcin Bedka nie może brać 

odpowiedzialności za wypowiedzi osób zbierających podpisy. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, jakie wydatki poniesiono na realizację programu Civitas Renaissance zakończonego w 2013r.,  

w podziale na środki własne i środki unijne ? jakie inwestycje zrealizowano z tych środków ? oraz ile one 

kosztowały ? 

Formularz pytań i wniosków zawierający wystąpienie radnego Romana Matuszak stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu z sesji. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał, czy przez ostatnie 2 lata były przeprowadzone kontrole Straży Miejskiej przez organy nadzoru ?,  

a jeśli tak, to jakie były wyniki tych kontroli ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− były prowadzone kontrole, między innymi przez Wojewódzką Komendę Policji w Szczecinie, 

− protokoły wszystkich kontroli są do wglądu i radny może się z nimi zapoznać, to bogata dokumentacja. 

 

Maciej Batura radny: 

− zapytał o efekty funkcjonowania monitoringu po przejęciu go przez Straż Miejską? czy zauważono wzrost 

wykrywalności przestępstw lub wykroczeń? poprzednio Komendant Policji sugerował, że ze względu na 

złe rozwiązania, kamery nie dały oczekiwanych efektów. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− wyjaśnił, że jest zaskoczony wymiarem wykrywalności wykroczeń, która zwiększyła się po przekazaniu 

monitoringu do Straży Miejskiej. 

 

Grzegorz Gorndys Komendant Stra ży Miejskiej: 

− poinformował, że od 1 lutego dzięki monitoringowi wykryto lub ujawniono 360 różnych zdarzeń,  

− podał kilka ich przykładów: niewłaściwe parkowanie, bójki, potrącenie kobiety na przejściu dla pieszych, 

podpalenia kontenerów na śmieci,  

− na dowód, iż Straż Miejska nie tylko ujawnia wykroczenia, ale i stara się ludziom pomagać, podał przykład 

z dnia 13 marca, kiedy w parku miejskim mężczyzna próbował zabrać wycięte drzewa – co jest 

zabronione, po wylegitymowaniu i uzyskaniu od niego wyjaśnień, strażnicy pomogli temu mężczyźnie 

uzyskać stosowne pozwolenie w PGK sp. z o.o. na zabranie w/w drzewa. 
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Marcin Boche ński radny: 

− wyjaśnił, że chciał spytać o to samo, ale odpowiedź została już udzielona. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał, czy był przypadek, że naprzeciwko NETTO zniszczono wiatę przystankową ? i czy dzięki 

monitoringowi ustalono sprawcę lub sprawców ? 

 

Grzegorz Gorndys Komendant Stra ży Miejskiej: 

− sprawca nie został ujawniony, ponieważ kamera została zasłonięta przez reklamę na parkingu  

i oświetlenie tej reklamy, nie zawsze uda się ustalić sprawce wykroczenia. 

 

Marcin Bedka radny: 

− czy w związku z powyższym coś w tej materii będzie zrobione ? 

 

Grzegorz Gorndys Komendant Stra ży Miejskiej: 

− w najbliższym czasie odbędzie się spotkanie dotyczące kamer, których ustawienie musi być 

zmodyfikowane. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− żeby monitoring działał trzeba tez mieć do tego partnera, który będzie te kamery obsługiwał, w policji 

takiego partnera Miasto nie miało, obecnie, gdy monitoring jest w Straży Miejskiej jest inaczej, 

− oczywiście monitoring wymaga jeszcze usprawnienia i ulepszenia, dziś wiadomo, że przy netto trzeba 

kamerę usprawnić, w ciągu roku zostaną usprawnione niektóre kamery, będą też kamery na podczerwień, 

− policji ani razu nie udało się ustalić osób niszczących kontenery na śmieci, a zaledwie dwa miesiące 

monitoringu w Straży Miejskiej i są efekty. 

 

Grażyna  Kuszmar radna: 

− zwróciła uwagę, że wady w funkcjonowaniu kamer i monitoringu wskazały osoby obsługujące monitoring, 

− wszyscy obecnie na spotkaniu wypracowali wspólne stanowisko, bez pracy tych osób radni opozycji  

o wspomnianych zdarzeniach by nie wiedzieli. 

 

Marcin Bedka radny: 

− radni Razem dla Szczecinka odbyli w tej kwestii szereg spotkań, 

− czy jak monitoring był w policji, to obsługujący nie zgłaszali uwag? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uwagi policji to była praktycznie lista życzeń dotyczących szeregu wydatków, nie były to uwagi ani 

propozycje usprawnienia monitoringu, tylko uwagi roszczeniowe, to jest do wglądu albo u Pani Anny Misty  

Dyrektora Wydziału Komunalnego albo u Pani Krystyny Grunt, która zajmuje się monitoringiem, 

− co roku jakieś kwoty są przeznaczane na poprawę monitoringu, ale trzeba mieć do tego partnera,  

a w policji tego nie było, 
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− Komendant Policji nie był zainteresowany monitoringiem, uważał, że monitoring jest bez sensu. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− uważa, że Burmistrz nie do końca mówi prawdę, 

− uwagi dotyczące funkcjonowania monitoringu były zgłaszane w czasie, gdy monitoring był w policji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to może radny odpowie na pytanie, czemu przez ostatnie dwa lata mając monitoring, niczego policja dzięki 

niemu nie wykryła ?  

 

Andrzej Grobelny radny: 

− nawiązując do pytania Burmistrza ironizująco powiedział, że może policja była w zmowie z chuliganami, 

− zaproponował przejście do innego tematu pytając, czy jest kosztorys inwestorski na wykonanie kempingu 

przy Wieży Bismarcka ? jakie warunki musi spełniać teren przewidziany na kemping ? jakie kryteria były 

brane pod uwagę przy typowaniu tej lokalizacji ? 

− czy z tym kempingiem będzie może tak, jak z Galerią Szmaragdową, hotelem na Placu Kamińskiego, 

wyciągiem narciarskim itp.? 

− jeśli prywatny inwestor chciałby inwestować to niech inwestuje, w Białym Borze powstało największe 

wzgórze na Pomorzu i też jest plan wyciągu, ale nie ma inwestora, obawia się, że w Szczecinku będzie 

tak samo,  

− ironizując powiedział, że dobrze byłoby też zrobić drogę szybkiego ruchu do Mysiej Wyspy, a na Mysiej 

Wyspie lądowisko dla helikopterów na dachu punktu gastronomicznego, a być może także dojazd dla 

pendolino, 

− zapytał, czy planowane jest położenie asfaltu na drodze prowadzącej na Mysią Wyspę ? oraz komu to ma 

służyć i ile kosztować ? tam biegają ludzie i jeżdżą rowerzyści. 

Formularz pytań i wniosków zawierający wystąpienie radnego Andrzeja Grobelnego stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu z sesji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uważa, że to co powiedział radny Andrzej Grobelny jest mało śmieszne, 

− obecne wykorzystanie terenu przy Wieży Przemysława na ogródki działkowe jest niezgodne z planem 

zagospodarowania przestrzennego, 

− teren przeznaczony na kemping musi być zgodny z planem zagospodarowania przestrzennego, musi być 

skomunikowany z drogą krajową, musi być władztwo nad danym terenem, dopóki takiego władztwa  

nie ma, nie można zacząć rozmów  z inwestorem, 

− sprawa zawarcia ugody z działkowcami jest obecnie w sądzie okręgowym w Koszalinie, 

− odnośnie położenia asfaltu to nie będzie on biegł do Mysiej Wyspy, ale zostanie ułożony na ul. Żeglarskiej 

łączącej Świątki z Trzesieką, Burmistrz omówił szczegóły inwestycji, 

− obecne eksploatowanie tej drogi powoduje, że stała się ona niebezpieczna, są doły, droga się rozjeżdża, 

odnośnie tych kwestii sprawa jest w sądzie, 
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− z ekspertyzy wynika, że można to naprawić albo poprzez wykonanie nowej drogi gruntowej albo poprzez 

położenie asfaltu, w budżecie Miasta są na to pieniądze, powstanie droga, która jest bardzo potrzebna, to 

droga awaryjna, która w razie jakiegoś niekorzystnego zdarzenia pozwoli objechać Szczecinek, 

− nikt nie biega ul. Żeglarską, ale ul. Brzegową, ani nie jeżdżą tam rowery, przy uchwale budżetowej radny 

Andrzej Grobelny był przeciwny uchwalanemu budżetowi, ale nie zgłaszał uwag do środków na położenie 

asfaltu na ul. Żeglarskiej, proponuje nie denerwować się, ponieważ to nie zakłóci rekreacji mieszkańców, 

− zasugerował radnemu Andrzejowi Grobelnemu, żeby uprzedzał kiedy zamierza żartować, a kiedy mówić 

poważnie. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− ma radę dla Burmistrza, aby  Burmistrz wpierw informował, że zamierza mówić głupoty, wtedy radny 

będzie uprzedzał, kiedy chce żartować. 

 

Maciej Batura radny: 

− zapytał Burmistrza, czy Miasto wskaże działkowiczom tereny zastępcze i czy przeznaczy środki na 

odtworzenie infrastruktury ogrodów działkowych ? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− wyjaśnił, że działkowiczom zaproponowano tereny zastępcze, tym bardziej, że plan zagospodarowania 

przestrzennego od kilkunastu lat zabrania lokalizacji ogrodów działkowych przy Wieży Przemysława, 

przewidując tam tylko obiekty turystyki i rekreacji, zaproponowano nową lokalizację zgodną z planem, 

− zabezpieczono środki na odtworzenie infrastruktury, odbyło się w tej kwestii kilka spotkań, tylko część 

działkowiczów – tj. ok. 30 % nie chce przystać na warunki Miasta, pozostali się zgadzają. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zapytał, czy kwota przygotowana przez Miasto na odszkodowania dla działkowiczów to ogółem 50tys.zł?  

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− to wynika z wyliczeń biegłej i Miasto z tym nie polemizuje, ale che zawrzeć ugodę. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− jeżeli Miasto stawia dobre warunki, to czemu część osób się na to nie godzi? 

− zmieniając temat poinformował, że w ubiegłym tygodniu w szczecineckim sądzie zapadł wyrok karny 

przeciwko  policjantowi i funkcjonariuszowi Straży Miejskiej, w uzasadnieniu wyroku sąd krytycznie 

nawiązał też do postawy Komendanta Straży Miejskiej w Szczecinku,  

− radny poprosił Komendanta Straży Miejskiej, aby ustosunkował się do tego wyroku. 

 

Grzegorz Gorndys Komendant Stra ży Miejskiej: 

− po pierwsze wyrok nie jest jeszcze prawomocny, pod drugie może wypowiadać się tylko na podstawie 

materiału, którym dysponował, 
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− nie będzie natomiast komentował wyroku sądu, jeśli sąd uważa, że zostało przez niego popełnione 

przestępstwo, to może skierować zawiadomienie do prokuratury. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− zapytał, czy jest już inwestor na budowę kempingu ? oraz czy jest możliwość innej lokalizacji kempingu ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− jeśli radni opozycji wskażą inną lokalizację, to zostanie ona poddana analizie, jest przeciwnikiem 

pozostawienia ogrodów działkowych w obecnym miejscu, Miasto nie może pozwolić sobie na to, żeby 

ogrody działkowe były zlokalizowane w najbardziej strategicznej  części Szczecinka, działkowiczom 

wskazano nowe miejsce, lokalizacja kampingu musi być zgodna z planem zagospodarowania 

przestrzennego a teren skomunikowany z drogą krajową. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zapytał czy SAPiK posiada koncesję na handel alkoholem? 

 

Kamil Klimek Dyrektor SAPiK-u: 

− potwierdził posiadanie przez SAPiK wymaganej koncesji. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− czy SAPiK jako samorządowa jednostka kultury powinna prowadzić sprzedaż alkoholu ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie widzi do tego żadnych przeszkód, ta kwestia była już omawiana i wyjaśniana, 

− SAPiK prowadzi restaurację i dlatego musi mieć koncesję na sprzedaż alkoholu. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− uważa, że to absurd, iż z jednej strony Miasto wydaje pieniądze na profilaktykę antyalkoholową, a drugiej 

strony samo sprzedaje alkohol, porównał taką sytuację do sprzedaży narkotyków. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− rozumie, że radny jest za tym, żeby w Zamku nie było restauracji i pubu, ale nie chce dokładać do 

utrzymania Zamku. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− jeśli w Zamku ma być restauracja, niech to będzie lokal prywatny, Miasto nie musi konkurować  

z prywatnym sektorem, ponieważ nawet jak będą straty, to zostaną pokryte z publicznych pieniędzy. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− porównanie handlu z alkoholem do handlu narkotykami jest nieodpowiednie, ponieważ handel 

narkotykami jest zabroniony, 
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− podczas dyskusji o regulaminie Parku radny Jacek Pawłowicz nie miał zastrzeżeń do kwestii sprzedaży 

alkoholu w restauracji w Zamku, dopiero teraz, to nie dlatego Miasto przejęło restaurację, żeby 

konkurować z prywatnym sektorem, ale dlatego, że nikt się nie zgłosił. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− sprostował, że to nie tak, iż nikt się nie zgłosił, tylko oferent chciał płacić za dzierżawę bardzo małą 

stawkę, radny Jacek Pawłowicz nie wskazuje odpowiedzi, jak obniżyć koszty funkcjonowania Zamku, 

− mieszkańcy, może poza radnym, są zadowoleni z rewitalizacji Zamku, ale było wiadomo, że jego 

utrzymanie będzie kosztowne, to, że padają restauracje, to dzieje się tak w całej Polsce, jeśli taka 

działalność nie wychodzi, to zostaje zamknięta, czy zlikwidowanie restauracji w Zamku spowodowałoby 

rozwój konkurencji, raczej nie, w Zamku kwaterowani są wykładowcy przyjeżdżający na konferencje. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− absurdem nie jest to, co twierdzi radny, ale to, że Miasto konkuruje z mieszkańcami także na wielu innych 

płaszczyznach, 

− zmieniając temat nawiązał do oznaczania drzew na terenie byłego ośrodka „FALA”, prawdopodobnie 

przeznaczonych do wycięcia, zapytał czy jest tam planowana wycinka drzew ?, jeśli tak, to od kiedy  

i z jakich względów ? 

 

Wojciech Smolarski Kierownik Referatu Ochrony Środowiska: 

− drzewa zostały zinwentaryzowane w związku planowaną budową stanicy wędkarskiej, 30 drzew 

zaplanowano do wycięcia, podczas drugiej inwentaryzacji dalszej wycinki w planach nie ma, chociaż są 

tam drzewa chore. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− poprosił, aby gdy będzie decyzja o wycince poinformować go o tym. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− takiego czegoś nie będzie, żeby o każdej wycince radny był informowany, jako szef Urzędu Miasta  

nie będzie osobno radnego o tym zawiadamiał, radny ma absolutny wgląd w dokumentację, może 

codziennie się dowiadywać. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− rozumie, że nie ma takiej możliwości. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny ma możliwość dowiadywania się osobiście. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− stwierdził, że zwróci się do Kierownika Referatu Ochrony Środowiska z wnioskiem o udostępnienie 

stosownej dokumentacji. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie ma żadnych przeszkód, radny powinien po sesji zwrócić się na piśmie z odpowiednim wnioskiem do 

właściwego Referatu. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań, wniosków i uwag stwierdziła wyczerpanie porządku obrad, 

− poinformowała, że następna sesja została zaplanowana na 2 kwietnia 2015r. na godz.8:00, 

− zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz. 11:10. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 


